



Thunder Sky Winston

授权书

Certificate of Authorization

我司 雷天温斯顿电池股份有限公司 是雷天温斯顿电池的销售公司，东方醒狮储能电池有限公司 是雷天温斯顿电池的生产厂家，工厂位于中国福建省漳州市长泰县兴泰开发区积山村塘边 1056 号。兹授权 Labromed Laborator SRL，地址位于 Republic of Moldova, Kishinev, MD2038, Trandafirilor str., 15, of.134，注册号 1012600001177，报价 雷天温斯顿 品牌电池并授权参加 2025 年 1 月 3 日 编号为 21323779 的投标。

本授权书有效期至 2025 年 12 月 31 日，或直至其被撤销，以先发生者为准。

We, **Thunder Sky Winston Battery Incorporation Company Limited**, who are sales company of Thunder Sky Winston battery, and **Oriental Smart Lion Energy Storage Battery Limited**, who are the manufacturer of Thunder Sky Winston battery, having factory at No.1056, Tangbian, Jishan Village, Xingtai Development Zone, Changtai County, Zhangzhou City, Fujian Province, China. do hereby authorize **Labromed Laborator SRL**, Republic of Moldova, Kishinev, MD2038, Trandafirilor str., 15, of.134. ID No. 1012600001177 to quote the Thunder Sky Winston brand batteries and authorize to participate in tender No. 21323779 dated January 3, 2025.

This certificate is valid till December 31st, 2025 or until its revocation, whichever occurs first.

Ms. Linda Liu

刘静

Director of Int'l Commerce Department

国际商务部总监

Authorized on behalf of
THUNDER SKY WINSTON BATTERY INCORPORATION COMPANY LIMITED
雷天温斯顿電池股份有限公司

销售公司：雷天温斯顿电池股份有限公司

Name of sales company: Thunder Sky Winston Battery Incorporation Company Limited

生产厂家：东方醒狮储能电池有限公司

Name of manufacturer: Oriental Smart Lion Energy Storage Battery Limited

日期：2024 年 12 月 16 日

Date: December 16, 2024



刘静 Linda
Authorized Signature(s)